
女士休闲包 塑料 斜挎包

产品名称 女士休闲包 塑料 斜挎包

公司名称 东莞市厚街利欣皮具厂

价格 8.00/件

规格参数 材质:塑料
款式:斜挎包
颜色:黑色

公司地址 东莞市厚街镇三屯村西环路上屯路段

联系电话 86-076981695051 13794903672

产品详情

材质 塑料 款式 斜挎包
颜色 黑色 适用性别 女
流行元素 串珠 图案 纯色
硬度 软 品牌 利欣
规格 120-1000 容量 12
产地 广东 贸易属性 内贸
送礼用途 公关礼品 适用送礼对象 客户
适用送礼场合 颁奖留念 加印LOGO 可以
产品类别 休闲包

本厂以生产手袋，皮具，化妆箱,化妆盒，化妆包，公文包，书包,cd包,冰袋为主，开发能力强，现有开
发人员工１２人，工厂现有员工１８０多人，我们的服务宗旨是:以人为本,诚信第一,精益求精,不断创新,
我们随时把握时代的潮流,推陈出新,以最合理的产品价位 服务于我们的客户,立志成为手袋制造业的高品
位供应商.欢迎新老客户来厂参观，洽谈，本厂将提供最优越的服务于各新老客户！

象征性价格仅供参考，不做实际交易。请客户购买前与我们联系！

dongguan super-fashion bags factory specializes in producing and exporting various kinds of bags, such as cosmetic
basic cases, cooler bags, women"s handbags, notepads, briefcases, computer bags and shopping bags. with stylish
design, delicate handicraft, traditional art and perfectly combined with modern trends, our factory can provide all
sorts of high-quality low-cost products with creative and novel design.our aim is concentrating on specialty, focusing
on credit, holding on win-win principle, no haste but with steady steps.our factory is always persisting in our principle
of contract-strengthening, and promise-keeping. our products have been exported to europe, usa, japan, south korea



and other countries and regions, enjoying highly-recommended credits. we are now exploiting multi-kind and multi-
level foreign markets, seeking contacts and negotiations with foreign customers to establish long-term partnership. we
are looking forward to your cooperation.
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